

Summary of the Board of Directors Resolutions of Sixth of October for Development and Investment - SODIC S.A.E., convened on October 23rd, 2025

ملخص قرارات مجلس إدارة شركة السادس من أكتوبر للتنمية والاستثمار – سوديك "ش.م.م" المنعقد بتاريخ ٢٠٢٠/١٠/٢

The Board of Directors of Sixth of October for Development and Investment "SODIC" held its meeting at the Company Headquarter on Thursday, October 23rd, 2025, at 4:00 pm (CLT), by virtue of the electronic means (conference call), and the Board unanimously resolved as follows:

عقد مجلس إدارة شركة السادس من أكتوبر للتنمية والإستثمار "سوديك" إجتماعاً بمقر الشركة في تمام الساعة الرابعة من عصر يوم الخميس الموافق ٢٠/٥/١٠/٢٣ عن طريق تقنيات الاتصال الحديثة (الكونفرانس كول)، وأصدر المجلس القرارات التالية بالإجماع:

Resolution 1:-

<u>القرار رقم (۱) :-</u>

Approving the Audit, Risk and Compliance Committee report for the financial period ended on September 30th, 2025.

اعتماد تقرير لجنة المراجعة والمخاطر والالتزام عن الفترة المالية المنتهية في ٢٠٢٥/٩/٣٠.

Resolution 2:-

<u>القرار رقم (٢): -</u>

Approving and issuing the Board' report on the Company's business activities prepared based on the Separate and consolidated financial statements for the financial period ended on September 30th, 2025.

إعتماد وإصدار تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة من واقع القوائم المالية المستقلة والمجمعة عن الفترة المالية المنتهية في ٢٠٢٥/٩/٣٠.

Resolution 3:-

القرار رقم (٣) :-

Approving and issuing the Separate and consolidated financial statements for the financial period ended on September 30th, 2025.

إعتماد وإصدار القوائم المالية المستقلة والمجمعة عن الفترة المالية المنتهية في ٢٠٢٥/٩/٣٠.

Resolution 4: -

القرار رقم (٤):-

Approving of the recommendation of the NRC Committee regarding the acceptance of the apology of Eng. Ayman Mostafa Ali Amer, the General Manager of the Company, for not being appointed as a member of the Board of Directors of SODIC and as a Managing Director, and to remain in his position as SODIC General Manager with the same authorities, without any change or modification to his duties or job title.

الموافقة على – (توصيات لجنة الترشيحات والمكافآت والحوافز) – بشأن قبول اعتذار المهندس/ أيمن مصطفي على عامر مدير عام الشركة عن عدم التعيين في عضوية مجلس ادارة الشركة وشغل منصب العضو منتدب واستمراره في منصبه كمدير عام للشركة وبنفس صلاحياته دون اي تغيير او تعديل في مهامه أو صفته الوظيفية.

Resolution 5:-

القرار رقم (٥):-

Approving- following the abstention of Mrs. Dalia Hazem Gamil Khorshid, Board Member, from voting after having notified the Board of a conflict of interest in accordance with Article 97 of Law No. 159 of 1981- to call for the Ordinary General Assembly to convene, and to authorize Mr. Talal Shaffique Abdullah Al Dhiyebi, Chairman of the Board of Directors, and Mr. Osama Abdulmonem Mahmoud Saleh, Deputy Chairman of the Board of Directors, severally, to determine the date and venue of the meeting, issue and publish the invitation, and take all necessary actions in this regard, for the purpose of considering the approval of concluding the following related party transactions with Beltone Holding or one of its subsidiaries:

الموافقة – بعد إمتناع الأستاذة / داليا حازم جميل خورشيد، عضو مجلس الإدارة، عن التصويت بعد اخطارها للمجلس بتعارض المصالح وفقا لحكم المادة ٩٧ من القانون رقم ١٥٩ لسنة١٩٨١ – على دعوة الجمعية العامة العادية للانعقاد وتفويض الأستاذ / طلال شفيق عبد الله الذيبي – رئيس مجلس الإدارة والأستاذ/ أسامة عبد المنعم محمود صالح – نائب رئيس مجلس الإدارة ، منفردين ، في تحديد موعد ومكان الانعقاد وتوجيه ونشر الدعوة واتخاذ كافة الإجراءات اللازمة في هذا الشأن، وذلك للنظر في الموافقة على إبرام عقود المعاوضة التالية مع شركة بلتون القابضة أو اياً من شركاتها التابعة:

ر استودیایی از المستود و این استودیایی استودی

Que Les

Sixth of October Development and investment Company - SODIC Km. 38 Cairo-Alexandria Desert Road, Shelkh Zayed, Giza - Egypt P. O. Box: 19 Shelkh Zayed
Tel.: 16220 or (+202) 3827 0300 Fax: (+202) 3827 0301
90 South Street, Block 67, (1870 Center, New Cairo
مراح المناس من التمويز التنمية والمستمار وسياس المناس من التمويز المناس المناس من المناس من المناس من المناس المناس



- The sale of EDNC's Building No. (3) at the Company's project, New Cairo.
- The sale of six administrative units at "The Portal" building at SODIC West project Sheikh Zayed.
- The lease of 100 car parking spots within the vacant parking spots of the EDNC buildings at the company's project in New Cairo.
- * Please note that the above-mentioned summary Board resolutions include all material information and events which are required to be disclosed in accordance with the Capital Market law, its Executive Regulations, relevant rules, decrees, and regulations.

Sixth of October for Development and Investment Company "SODIC" S.A.E.

- بيع المبني رقم (٣) بمشروع EDN.C بمشروع الشركة بالقاهرة الجديدة.
- بيع عدد ستة وحدات إدارية بمبني "The Portal" بمشروع سوديك وست بالشيخ زايد.
- تأجير عدد ١٠٠ مكان إنتظار سيارات من أماكن الانتظار الشاغرة بمباني "EDNC" الإدارية بمشروع الشركة "ايستاون" بالقاهرة الجديدة.
 - * برجاء التكرم بالإحاطة بأن ملخص قرارات المجلس بعاليه يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما.

شركة السادس من أكتوبر للتنمية والإستثمار "سوديك" ش.م.م

نها الماليون من الكنوبر التنبيا والممثر الموديك) الممثر الموديك) الممثر الموديك) المرابع المر